

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
ST Wireless SA	03/25/2009
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	ST-Ericsson SA
Street Address:	39, Chemin du Champ-des-Filles
City:	Plan-les-Ouates
State/Country:	SWITZERLAND
Postal Code:	1228
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	10526194
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(206)682-6031
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	206-622-4900
Email:	TylerL@seedip.com
Correspondent Name:	Robert Iannucci
Address Line 1:	701 Fifth Avenue
Address Line 2:	Suite 5400
Address Line 4:	Seattle, WASHINGTON 98104
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	853663.414C1
NAME OF SUBMITTER:	Robert Iannucci
Total Attachments: 3 source=Name Change#page1.tif source=Name Change#page2.tif source=Name Change#page3.tif	

CH \$40.00 10526194

Handelsregister Registre du commerce Registro di commercio

No 67 Dienstag, 07.04.2009 127. Jahrgang

■ **ST Wireless SA**, à Plan-les-Ouates, CH-660-6577008-2, dans le domaine des technologies sans fil, recherche, développement, fabrication, achat et vente de matériaux semi-conducteurs, etc. (FOSC du 25.03.2009, p. 10/4942788). Nouvelle raison sociale: **ST-Ericsson SA [ST-Ericsson Ltd]**. But modifié: développement, production et/ou vente de logiciels et de circuits intégrés basés sur les semi-conducteurs (IC) et destinés en priorité aux composants de communication cellulaire sans fil ainsi qu'aux services y relatifs (cf. statuts pour but complet). Nouveaux statuts du 06.03.2009.

Registre journalier no 4910 du 01.04.2009
(04963474 / CH-660.6.577.008-2)

Register of Business Names

No. 67 Tuesday, April 7, 2009, Volume 127

ST Wireless SA, at Plan-les-Ouates, CH-660-6577008-2, in the field of wireless technologies, research, development, fabrication, purchase and sale of semiconductor materials, etc. (FOSC [Feuille Officielle Suisse du Commerce (Swiss government's Official Gazette of Commerce)] of March 25, 2009, p.10/4942788 (New corporate name: ST-Ericsson SA [ST-Ericsson Ltd.]. Changed purchase: development, production and/or sale of software and integrated circuits based on semiconductors (IC) and intended on a priority basis for wireless cell phone communication components and related services (see charter and by-laws for complete purpose).

New charter and by-laws of March 6, 2009.

Daily register No. 4910 of April 1, 2009

(04963474 / CH-660.6.477.008.2)